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Antti Puska
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Lotta Jansson (saapui kohdassa 7., poistui kokoustauon aikana ja palasi kohdassa 11.)

Nita Sirkka

Olli Ullgren (saapui kohdassa 6.)

TuomasMiettinen

Vilma Ikola

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 12.18.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Erik ja Alli.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Lisättiin kohta “8.5. CS-laitosjohtotapaaminen”, siirrettiin seuraavia kohtia vastaavasti ja

hyväksyttiin esityslista muutoksin kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Matvei ilmoitti, että hän toi eväitä.



Kerttu huomautti, että paikalla on vieraita, joilla onmyös puheoikeus.

Valentin poistui ajassa 12.21.

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Vilppu:Kuuluu ihan hyvää, sai kaikki palautukset tehtyä, mutta paljon tenttejä tulossa.

Vietti viikonlopun porukoilla ja kävi Jenni Vartiaisen keikalla.

Erik:Kämppäappro + Sikajuhla - kombo johti siihen, että löysi itsensä aamulla jostakin

muualta kuin kotoaan. Eli kuuluu ihan hyvää.

Olli ja Valentin saapuivat ajassa 12.23.

Alli:Kämppäpämppä on hieno konsepti, vielä parempi mennä pämpän jälkeen vujuille.

HSL:n aikataulu perseilyt ärsyttivät, kun kävi serkkunsa kanssa elokuvissa (oli ällöttävä

elokuva). Eilen oli kandikehityspäivä, mutta kertoo siitä enemmänmyöhemmin. SDP

loppupresis vielä pitää hoitaa pois alta, ja tänää illalla pääsee kuuntelemaanDaruden

keikkaa firman pikkujouluissa, mitä odottaa innolla.

Elisa: Sai sinkkujärkyn [Signals and Systems] viimeiset tehtävät tehtyä, mutta tentti on

vielä edessä. Ylipäätäänmonta tenttiä tulossa. Otacruise oli todella hauska, mutta nyt

tarvitaan aikaa palautumiseen.

Linnea:Cruise oli kiva, nyt 6 tenttiä edessä.

Tuomas:Cruise painaa, eilen oli hauska päivä: sai ensimmäisen tentin pois alta, yritysilta

hoitui mukavasti ja illan päätteeksi oli vielä pikkuIE-virkistyssessio.

Valentin: Ilmotti seisovan koko kokouksen performanssin vuoksi. Ei ollut Cruisella, teki

töitä. Piti tekoälytyöpajan lapsille. Lauantain kävi Tokyon joulumyyjäisissä joista osti

lusikkasormuksen. Alkuviikon on tehnyt töitä. KäviMelon keikalla Tavastialla, mikä oli

alkuun pettymys, mutta parani loppua kohden. Ei silti ollut kolmen kympin arvoinen.

Vilma:Muutto tulossa, voi diilata kämpänOtaniemestä jos jotakuta kiinnostaa. Cruiselta

sai kupan, mutta nyt pitäs olla terveenä. Kolme tenttiä tulossa ja mikrotalous hajottaa, kun

tekee kursseja epänormaalissa järjestyksessä.

Nita:Hajotti cruiset ja kurssit. Lähti porukoille relaamaan. Palautui hyvin

Antti: Paljon tenttejä tulossa, gradun suunnitelma etenee kovaa vauhtia, kun on pakko. Sai

siihen silti lisäaikaa, mikä oli hyvä.

Sara Sofia:Oli kämppäapprot. Sai piponsa takaisin. Cruise oli hyvänmielen cruise. Ruotsi

keinui yllättävän paljon. Eilen wine and dining, jossa hifisteltiin juustoa ja juotiin viiniä.

Sieltä sitten päädyttiin wappusimulaattorin jatkoille, jossa joutui siivoamaan ja nyt

väsyttää. Mutta oli söpö tapahtuma. Talvilakki valmistui, mutta ei tiedämissä sitä käyttäisi.

Lähtee Järvenperälle lapsenvahdiksi. Siitäkin tulee hauskaa.

Matvei:Cruisen keikka oli aitoa rock’n’rollia. Aallonmurtajat ovat nyt kuolleet pois, mutta

Aallonmurtamat ovat syntyneen!

Kerttu: Tämä viikko hommien osalta todella raffi, mutta suurin osa hommista jo melkein

paketissa. Hanskat tippumassa varsin pian. Eilen kävi katsomassa KY-speksiä, jossa ystävä

oli pääroolissa ja ylipäätään oli hyvä speksi. Naurettiin paljon. Ystävän perhe oli myös

katsomassa, mikä synnytti hauskoja tilanteita.



Olli: Sakot jännittävät. Hieman hektinen päivä VK-vujujen takia, joiden kokkarit

Matinkylässä, ja jonka takia on nyt kokouksessa frakki päällä. Cruisesta on pieni fomo,

mutta on nyt parantunut keuhkokuumeesta, mikä on jees.

Luettiin poissaolevien kuulumiset:

Markus:Heipparallaa! Meikämandoliini joutu skippaa tänää ku piti mennä ihan toimistolle
käymään duuniasioiden takia, ekaa kertaa sitten kesän. Mut oli kyl erihauskaa Cruisella, hyvä
että lähin vaikka hiukanmietityttiiin etukäteen :D
Aino: Eilen oli erinomaset kähmyt ja saatin myös tiimin kaa virkistäydyttyä. Cruise otti lopulta
omansa kun tulin kipeeks :(
Kalle: Terkkuja Valenciasta! Täällä on upeaa ja mandariineja voi syödä suoraan puista
kaupungissa. Harmittavasti oon edelleen vähän kipeä. Toivottavasti helpottaa viimeistään
Suomeen päästyä…
Niklas:Hauskaa oon nyt just Belgiassa taas vähän vesipalloilemas, mukava taas irrottautuu
opiskelijaelämästä ennen vuoden vikaa rutistusta. Alkaa kans tässä kirjotellessa olee aika
joulunen fiilis :) Kuulin myös et pitäs tulla paljon tulevia hallituslaisia käymään, joten terveisiä
teille jos nyt ootte siellä <3

7. Hyväksyttävät laskut

Lotta saapui ajassa 12.42.

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Sara Sofia Koivisto Phuksikippareiden perehdytyslounas (3hlö) 30,00 € Hyväksytty.

Sara Sofia Koivisto Hallituksen kokouseväät 22.11. 10,28 € Hyväksytty.

Annika Viitala
Vesipetojen ja puutarhureiden
virkistyslounas (3hlö) 40,50 € Hyväksytty.

Kerttu Peura Media ry:n vuosijuhlalahja 16,98 € Hyväksytty.

Tuomas Miettinen 16.11.2024 Purkusession ruuat tukusta 557,82 € Hyväksytty.

Tuomas Kuusisaari Vuosijuhlien 15.11.2024 vessakorien sisältö 84,59 € Hyväksytty.

Kimi Toivonen Syksyn purkupizzat ISOille 143,22 € Hyväksytty.

Ulrica Bladh Kulttuuritoimikunta virkistys (7hlö) 98,70 € Hyväksytty.

Linnea Laine Purkusession ruoat 706,41 € Hyväksytty.

Iida Lehikoinen Vujuviikon bileiden tarjoilut 12.11. 2024 19,95 € Hyväksytty.



Nea Nieminen Vujuviikon bileiden tarjoilut 12.11. 2024 22,51 € Hyväksytty.

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Retuperän WBK Ry Infoähkyn RWBK-esiintyminen 694,30 € Hyväksytty.

Tmi Patrik Paavolainen Infoähkyn kaiutinvuokra 170,00 € Hyväksytty.

Linja-autoliikenne Leino
Oy Infoähkyn bussikuljetukset 2 661,00 € Hyväksytty.

Dimtecno Oy / Formula
Center Helsinki Ethana GP 720,00 € Hyväksytty.

Palkintotukku-Kääty Oy Toimarilaatta vuoden toimareille 95,00 € Hyväksytty.

Olo Creative Catering Oy Infoähkyn menu 300kpl 28 078,96 € Hyväksytty.

White Label Company Oy
Infoähkyn tila- ja tekniikkavuokra sekä
juomat 18 612,30 € Hyväksytty.

AYY kertavuokrattavat
tilat

Vaalijatkot, Ambientsauna, Infoähkyyn 2x
sitsikeittiö, Purkusessio ja Ossinsauna,
JMT:n kattosauna Phuksien pikkujouluihin 1 340,00€

Hyväksytty.

Ilari Ristikankare Infoähkyn cocktailtilaisuuden DJ 100,00€ Hyväksytty.

8. Talous- ja hallintoasiat
8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen

Hyväksyttiin Yuki Yoshikawa killan ulkojäseneksi.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Ei palautetta postilaatikkoon, mutta saatiin Otakaaren työmaalta sähköpostia.

Todettiin, että välitetään kiltalaisille tieto, että Otakaaren työmaalta on

jatkuvasti varastettu liikennemerkkejä, mikä aiheuttaa turhia kustannuksia ja

vaaratilanteita.

8.3. Touhutonnihakemukset
Käsiteltiin Ulrica Bladhin lähettämä hakemus. Ei hyväksytty hakemusta, sillä

kyseessä ei ollut tapahtuma vaan popristikkojen hankinta phabupöydälle, ja asia

hoidettiin tällä viikolla OTMK:n budjetin kautta.

8.4. Ennakonmyöntäminen
Käsiteltiin seuraavin perustein lähetetty ennakkohakemus:

Hei,



Haluaisin pyytää ennakko kulukorvausta ulkosuhdetiimin järjestämän Kyykän
MM-kilpailuiden yhteislähdön lippujen ostamista varten. Alla tarkemmat tiedot.

Koko nimi: Kimi Toivonen
Sähköposti: kimi@athene.fi
Puhelinnumero: XXXXXXXXXX
Tilinumero(IBAN): XXXXXXXXXXXXXXX
BIC: XXXXXXXXXXX

Kulun selite: MM-Kyykän lippujen osto yhteislähtöä varten
Tapahtuma/kulun kohde: YhteislähtöMM-Kyykkään
Summa: 1 059,6€

Lisätietoja:
Ulkosuhdetiimi järjestää taas helmikuussa yhteislähdön KyykänMM-kilpailuihin
Hervantaan. Ostamme liput ainejärjestömyynnistä, koska sitä kautta saamme
haluamammemäärän samantien ilman että joudumme kilpailemaan lipuista
avoimessa lipunmyynnissä myöhemmin. Lipunmyynti sulkeutuu 3.12., joten siihen
mennessä minun tulee maksaa kaikki joukkueliput. Tarkoitus on ostaa 8kpl
joukkuelippuja ja 50kpl jatkolippuja.

Terveisin,
Kimi Toivonen, Yhteisöneuvos '25

Myönnettiin Kimille pyydetty ennakko.

8.5. CS-laitosjohtotapaaminen
Alli kertoi nähneensä Tietotekniikan laitosjohtaja Janne Lindqvistiä yhdessä

Markuksen kanssa. Tapaamisessa puhuttiin laitossopimuksista ja siitä, miten

tulevaisuudessa voitaisiin allokoida laitokselta killan saamaa tukea paremmin.

Keskusteltiin myös, miten tepsyjen phuksisyksyn kurssien ajoituksia voisi

kehittää lisätenmahdollisuuksia käydä kursseja samaan aikaan infolaisten

kanssa. Lisäksi kielilinjaukset olivat pöydällä, taas.

8.6. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

9. Viestintä
9.1. Ajankohtaiset asiat

Merkittiin tiedoksi Niklaksen terveiset:

Eipä kuulu kummempaa.

10. Opintoasiat
10.1. SCI:n kandidaattiohjelman kehittämisaamupäivä

Alli kertoi kyseisen kolmen tunnin tapaamisen kuulumiset. Kokouksessa

keskusteltiin mahdollisuudesta koko SCI:n yhteiseseen kandiseminaariin.



Suurin osa paikallaolijoista oli ideaa vastaan, sillä eri ohjelmissa on niin paljon

sisältöeroja seminaarin vaatimuksissa. Asia saattanee silti jäädä vielä

uudelleenpohdintaan.

10.2. SCI opetuksen johtoryhmä 28.11.
Alli välitti kokouksen kuulumiset seuraavasti:

- SCI-opikset esittelivät syksyn opintokyselyn tulokset, joista myös

keskusteltiin. Kyselyn aiheinamm.monikielisen opetuksenmuodot,

kursseilta saatava vastapalaute sekä JOO-opintojen päättyminen

- Kielilinjaustenmukaisesti tulevaisuudessamyösmaisteri olisi

mahdollista suorittaa kotimaisella kielellä, mikäli sinne on voinut päästä

osana suomenkielistä hakukohdetta (kandi+maisteri). Jos maisterissa

on useampi eri pääainevaihtoehto, niin yhden suomenkielisyys riittäisi,

lisäksi opetuksen ei tarvitse olla kokonaan kotimaisella kielellä vaan n.

puolet maisterin laajuudesta riittäisi.

- Kurssipalautekyselyiden ensimmäistä viittä kysymystä ollaan

muuttamassa koko yliopiston laajuudella

- Elokuusta 2025 alkaen Aaltomyöntää vain sähköisiä

tutkintotodistuksia

- Ensi vuodesta lähtien suomalaisista korkeakouluista hyväksiluettavista

kursseista saa jatkossa arvosanan, jos kurssilla on ollut käytössämuu

kuin hyväksytty-hylätty -asteikko

10.3. SCI:n syksyn opintokysely
Alli esitteli hallitukselle SCI-opintovastaavien tekemän kyselyn tulokset, jotka

esiteltiin myös SCI:n opetuksen johtoryhmän kokouksessa. Alli pyrkii

lähettämään anonymisoidut tulokset myös kiltalaisille käsiteltäviksi.

10.4. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi Allin esityslistapohjaan jättämät terveiset:

Ens viikol vaihtoinfo, hommaan yhet kandipullat viel ja sit hanskat tippuu isosti!

Siirryttiin tauolle ajassa 13.10.

Palattiin tauolta ajassa 13.16.

11. Yrityssuhteet
11.1. Ajankohtaiset asiat

Todettiin, että yritysilta meni todella hyvin!

Lotta saapui takaisin kokoukseen ajassa 13.20

12. Yhteisö
12.1. Toimarikuulumiset

Käytiin läpi toimarikuulumiset seuraavasti:

● OTMK: Ei vastauksia, mutta kokouksessa läsnäolleet jäsenet kertoivat,



että yksi projekti on vielä jäljellä. Vujulahjana saatiin myös hieno uusi

jalkalamppu, kiitos IV14!

● Informaatioverkostojen kilta Athene ry:n virallinen kepittäjä:
[Ei vastausta]

● Historioitsijat: [Ei vastausta]
● Puutarhurit: Eipä juurikaan hommia, eivätkä olleet perehdytyslistalla.

Perehdyttivät kuulumisten ohessa tulevan kulttuurineuvoksen

kuitenkin puun synttäreihin.

● Alumnisuhdevastaava:On ollut yhteydessä alumneihin, mutta

todennut, ettei syksylle nyt löytynyt yhteistä tapahtumakonseptia.

● Kukka: Ei kuulu ihmeempää.

● Somettajat:Käytiin läpi stikumuotoiset kuulumiset.

● Valokuvaajat:Hyvää kuuluu, hienoa että saatiin paljon valokuvaajia

ensi vuodelle!

● Tietskarijengi: [Ei vastausta]
● Lukkaristo:Hyvin sujuu. Vielä AA-vujut edessä, muttamuuten suurin

osa odottaa jo ensi vuoden puuhia.

● Kulttuuritoimikunta:Hyvinmenee ja virkistäydytty on.

● ABItiimi: Yhteiset projektit on paketissa ja toimikunta on juuri käynyt

virkistäytymässä. [Alli kiitteli tiimiä myös abipäivästä ja sai siihen

sydänreaktioita]

● Tepsy-neuvosto: Menee hyvin, vuosi kohta ohi!?

● Opetuslapset:Hyvää, kurssit ohi ja kiva kun joulu tulee. Elias sai

joulukynttelikön ja oli kuuntelemassa VTT:llä mankelijuttuja jostain

tietokantamäärittelystä.

● Kirjastonhoitaja:Vuoden kirjatilaus on saapunut ja hanskat on aika
lailla heitetty tiskiin sen jälkeen.

● ISO-vastaava: Ihan jees menee, helposti alkaisi tuntua, että hommat

loppuisivat nyt vuoden vaihteessa, mutta eivät lopukaan. On yrittänyt

estää ISOjen ja omaa epäaktivoitumistaanmm. viime viikolla olleilla

syksyn purkupizzoilla.

● PikkuIE:Haikeaa, että hommat loppuu ja tiimi hajoaa.

● Minitapahtumavastaava:Harmitteli että ei tehnyt vuoden aikana juuri

mitään, mutta kaikki hyvin.

● Yhdenvertaisuusvastaava: [Ei vastausta]
● NamiMamit: [Ei vastausta]
● Vuosijuhlatoimikunta:Asiat kunnossa!
● Gameboys:Kyselivät, voivatko käyttää vielä rahaa. Muuten kaikki hyvin

ja perinteet jatkuvat.

● International Advisors:Kiireinenmuissa hommissa ja ehkämuutossa.

12.2. Muut esille tulevat asiat
Käytiin läpi Teekkarikokouksen asioita, mm. pohdintaa

KVISOvastaava-toimikunnan perustamista. Aihetta pohtimaan perustettiin

työryhmä.



13. Tapahtumat
13.1. Ajankohtaiset asiat

Keskusteltiin AA-vujujen järestelyistä sekä onnistuneista (!) tilakähmyistä.

14. Phuksi- ja ISOasiat
14.1. Ajankohtaiset asiat

Sara Sofia totesi, että kevään päivämäärät ovat vielä auki, mutta asiat kyllä

järjestyvät. PhabuISOiltama on tapahtumassa, ja budjettia saatiin lisää.

Kipparin vartit jatkuvat, ja 50:nnen vartin raja onmennyt rikki. Loppuja

jatketaan vielä ensi vuonna.

15. MKV-asiat
15.1. Ajankohtaiset asiat

Pikkujoulujen järkkääminen on hieman haastavaa, mutta ehkä vielä

tapahtumassa.

16. Muu toiminta

16.1. Sakkojen päivitys
Kuitattiin Valentinilta yksi (1) performanssisakko.

Annettiin Kallelle yksi (1) sakko sektorikuulumisten puuttumisesta.

Jätettiin kokousajan doodlaamisesta neljälle hallituslaiselle annettava

performanssisakko avoimeksi, sillä kenelläkään ei ollut ylhäällä tietoa kyseisten

ihmisten henkilöllisyyksistä. Ne, joiden omatuntoa kolkuttaa, voivat toteuttaa

performanssin esimerkiksi hallituksenvaihtoviikonlopussa.

16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Hommat rullaavat.

16.3. Itsenäisyyspäivän soihtukulkue
Keskusteltiin killan lipun viennistä kyseiseen tapahtumaan. Alustavaa

kiinnostusta löytyi, mutta sovittiin, että Kerttu palaa aiheeseen viestillä vielä

ensi viikolla ennen kuin ilmoittautuminenmenee kiinni.

17. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin siitä, miksi kiltahuoneella ei ole astianpesukonetta, mutta todettiin, että sitä

ei tarvita.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 4.12. kello 13.15. Eväsvuorossa Valentin.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 13.48.



Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Alli Kolho Erik Oksanen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Markus Laine Kerttu Peura


